

# N-World

Mahir Wu-2017.12 © (Revised in 2018.11)

说明：（请仔细阅读）

- N-World 是一套数字高分段智商测试。它是 NISA 128 的一部分，主要测验人的数感能力。
- 不需要多余的知识，解决测试中的题目只需要数字识别能力。
- 本测验一道题共 48 题，每道题回答正确得一分，总共 48 分。
- 第 11 题和第 18 题有两个答案，写出一个即算正确，其余的题目皆只有一个答案。此外，第 44 题答案不是 55。
- 题目难度不随题号递增，所以请仔细思考每一道题，**与其他人讨论本测试是严格禁止的。**
- 本测验允许两次提交。
- 本测试批改费用为每次 70 人民币/12 美元/10 欧元，支付到我的支付宝账号 [mahirwu@qq.com](mailto:mahirwu@qq.com)。
- 完成测验后，您需要将您的答案连同基本信息和身份证明一起发送到我的邮箱 [mahirwu@qq.com](mailto:mahirwu@qq.com)。如果我在 15 个工作日内没有回复，请再次发送。
  - a. 基本信息：姓名，性别，年龄，估分，完成测试所花时间。
  - b. 身份证明：身份证、驾照、学生证、户口簿等均可，需要漏出姓名，性别，年龄。
  - c. 注：银河智联所属协会会员可免提供身份证明。

Introduction: (Please read carefully)

- N-World is a numerical IQ test. It is a part of NISA 128 which mainly measures the number sense.
- Without superfluous knowledge, what you need is pattern recognition skill.
- This test has a total of 48 items. One point per correct answer, the total score is 48.
- Items are not put in difficulty-based order, so thinking about each item carefully is best, and **discussing with others is strictly prohibited**.
- Item 11 and item 18 have two solutions, both of them are right. Other items have only one solution. Besides, the answer of item 44 is not 55.
- This test allows two attempts.
- The fee per submission is 70CNY/12USD/10EUR. You can use Alipay or Paypal, my payment account is mahirwu@qq.com.
- After completing the test, You need to send your answers along with basic information and proof of identity to my email **mahirwu@qq.com**.  
If I do not respond in 15 days, send again.
  - a. Basic information: name, age, gender.
  - b. Proof of identity: Identity cards, licenses, student cards, residence booklets, etc. Names, genders, and ages need to be shown.
  - c. Note: Members of GFIS is exempted from providing proof of identity.

## The formal test questions

**【1】** 49, 85, ?, 135, 150

**【2】** 48261, l261, ?, t1, u

**【3】** 27, 18, 35, ?, 38, ?, 39, ?, 39, 49, 48

**【4】** 14, 106, 286, ?, 910

**【5】** 1452132, 4152132, 4512132, ?, ?, 4521312, 4521321

**【6】** 15, 94, 64, ?, 73

**【7】** 142159, 826413, ?, 1696410, 1232755

**【8】** 981641, 6163468, ?, 639636, ?, 631614

**【9】** God, 49154, dlod, 481154, ?, 4812154, dhIOd, ?

**【10】** 1, 3, 4, 3.5, ?, ?, 0.8, 0.38

**【11】** 24, 40, 32, ?, ?, 128

**【12】** 9, 33333333, ?, 777777, 55555555

**【13】** 2635, 64, 3746, 45, ?, ?, ?, 93, 61079, 256, ?, ?

**【14】** 35803, 813836, 119614117, ?, 1442494279429

**【15】** 2684, 3248, 2012, ?, ?, ?, 0909

**【16】** 6938, 4827, 2816, ?, 0800

**【17】** 1536, 848, 1936, ?, 864, ?

**【18】** 25232, 19751, 1-331, ?, 15171

**【19】** 12348: -12348, -2347, -336, 75, ?

**【20】** 26481, 21384, 18192, ?, 1232

**【21】** 6843189, 3426367, ?, 85.525423, ?, 21.351100819

**【22】** 225588, 4810201632, 133926103026, ?, 261301575420

**【23】** 54321, 41981, 23081, ?, 4081

**【24】** 1, 441, ?, ?, 423, 4

**【25】** 468, 526, j8m, rjp, ?, WBP

**【26】** 94.518, 82.6624, ?, ?, 50.8330, 40.5728

**【27】** 41111, 23487, 39399, ?, 57846

**【28】** 8, 9788, 117184.5, 4-230.33, ?, 133401.6

**【29】** 1234, 5678, 1011101, ?

**【30】** 25, 57, 94932, ?, 100

**【31】** 4, 4, 16, 1216, ?, 1177761132590497776

**【32】** 678245, 135369, 828162, ?, 132669

**【33】** 13579, 1516, 246810, 6480, ?, ?, 1214161820, 265760

**【34】** 136, 11135179, 255, 121143151719, ?, 2133233252729, 493, ?,  
5112, j541543454749, 6131, ?

**【35】** mahir, 1318918, rEsh, ?, rKY, 181125, ?

**【36】** 25, 26, 31, ?, 2.8, ?, 0.7, 3.5

**【37】** 134568, 135789, 246, ?, ?, 234669

**【38】** 1-2-3, 40-2, 72-1, ?, 1361

**【39】** 126, 3618, ?,?, 918459

**【40】** 576, 5, 676, 5.19, ?, 5.38, ?, ?

**【41】** 0, 7, 16, ?, 014, ?

**【42】** 261, 361, 481, 5104, ?, 756125

**【43】** 787878, 175616, 3600, ?, 1

【44】 23==>35 ::31==>43 ::43==>?

【45】 113235715, 213354628, 353831179, ?, ?, 6647810125

【46】 14216, 251616, 375567, ?, 522920971525475029403536070279

【47】 12, 86, 8112, ?

【48】 66, 36, 27, 34, ?, 87

END